
 
 

Dagsorden til bestyrelsesmøde onsdag den 31. juli 2024  

 

 

1. Godkendelse af seneste referat - godkendt 

2. Økonomi – Annika og Hannibal lægger budget for 2025 til brug for kontraktforhandling med 

Bjarne. Dato for kontraktforhandling aftales med Bjarne, formentligt sensommer, start efterår.  

3. Multione – den gik ” i stykker” og har derfor haft service samtidig. Annika var skarp til at 

forhandle pris. Den fungerer fortsat som forventet, og vandsprederen er bestilt og forventes 

leveret i næste uge.  

4. Halmpiller – fungerer ret OK. Der er lavet video om hvordan man skal udfylde sedlen, således at 

folk selv kan holde øje med deres forbrug og for at klubben samtidig får opkrævet de ekstra 

køb der måtte være. 

5. Halm – der er pt. masser af halm. Vi ”opsiger” derfor næste læs hos Bjarne og finder ud af 

hvem der kan levere når tiden er til det, idet vi ønsker halm fra denne høst ved næste levering. 

Vi taler om at det folk betaler for til spisehalm ikke inkluderer halm til foldene. Den mængde 

må afregnes pr. kilo, 1 kr.  

6. Wrap – der kommer nyt wrap, som i starten skal mixes med det ”gamle”. Annika gør i gruppen 

opmærksom på det. 

7. Staldmøde – det aftales vi indkalder til staldmøde. Annika sørger for opslag.  

8. Personale –  Sanne orienterer om det møde hun og Dea har haft med jobkonsulenten. Vi er 

blevet spurgt om at have praktikant.  

9. 50 års jubilæum – vi begynder at drøfte form og aftaler at det er på fremover indtil jubilæum er 

klaret ☺ 

 

Tak for et godt møde,  
Referant Hannibal 
 
 
 
 


